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[ ENGLISH TEXT — TEXTE ANGLAIS ]

JOINT COMMUNIQUE
ON THE ESTABLISHMENT OF DIPLOMATIC RELATIONS
BETWEEN
THE REPUBLIC OF TURKEY
AND
THE REPUBLIC OF KIRIBATI

The Government of the Republic of Turkey and the Government of the
Republic of Kiribati.

Desirous of developing and strengthening relations of friendship and
mutual cooperation between the two States in accordance with the purposes and
principles enunciated in the Charter of the United Nations, and the norms of
international law.

Pursuant of the Vienna Convention on Diplomatic Relations of 1961, and
according to the norms of international law governing the diplomatic relations
among States,

Have agreed to establish diplomatic relations between the two States.
This Joint Communique shall enter into force as from the date of last
notification by cither Party to the other of the completion of domestic legal

requirements necessary for giving effect to it.

Done in Canberra, on 20 June 2008 in two originals in the English
language.

For the Government of the For the Government of the
Republic of Turkey Republic of Kiribati
/Wamostia_ Havis N

Mr N. Murat ERSAVC] Ms Tessa Eria Lambourne

Ambassador of the Republic of Secretary of the Ministry of

Turkey Foreign Affairs of the Republic of
Kiribati
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[TRANSLATION — TRADUCTION]

COMMUNIQUE CONJOINT RELATIF A L’ETABLISSEMENT DE
RELATIONS DIPLOMATIQUES ENTRE LA REPUBLIQUE TURQUE
ET LA REPUBLIQUE DE KIRIBATI

Le Gouvernement de la République turque et le Gouvernement de la République de
Kiribati;

Désireux de développer et de renforcer les liens d’amitié et la coopération mutuelle
entre les deux Etats, conformément aux buts et principes énoncés dans la Charte des
Nations Unies, ainsi qu'aux normes du droit international;

Conformément aux dispositions de la Convention de Vienne sur les relations
diplomatiques de 1961, et conformément aux normes de droit international régissant les
relations diplomatiques entre les Etats;

Sont convenus d’établir des relations diplomatiques entre les deux Etats.

Le présent communiqué conjoint entre en vigueur a la date de la derniére notification
par laquelle les Parties se notifient mutuellement de l'accomplissement de leurs
procédures internes requises pour son entrée en vigueur.

FAIT a Canberra, le 20 juin 2008, en deux exemplaires originaux rédigés en langue
anglaise.

Pour le Gouvernement de la République turque :

N. MURAT ERSAVCI
Ambassadeur de la République turque

Pour le Gouvernement de la République de Kiribati :

TESSA ERIA LAMBOURNE
Secrétaire au Ministére des affaires étrangeres de la République de Kiribati



